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ACTA DE L'ASSEMBLEA GENERAL ORDINÀRIA DE PRESIDENTS DE LA 
FEDERACIÓ JUNTA FALLERA DE SAGUNT CORRESPONENT A LA SESSIÓ 
CELEBRADA EL DIA 4 DE JUNY DE 2024. 
 

Sent les 20.00 hores del dia indicat a l’encapçalament, 
es reuneixen en el domicili social de Federació Junta 
Fallera de Sagunt els membres de la mateixa que al 
marge es relacionen a fi de constituir l'Assemblea 
General Ordinària de JUNTA DE PRESIDENTS. 

  
 

Oberta la sessió en primera convocatòria pel President 
Executiu de l'òrgan, Don Hugo Morte, qui actua assistit 
per la secretària Mar Bruno, es debaten els assumptes 
establits en l'ordre del dia de la convocatòria 
prèviament establida a aquest efecte, adoptant-se els 
acords que a continuació s'indiquen: 

     
 

ORDRE DEL DIA : 
          
Ruegos y preguntas.    

1. Lectura i aprovació acta anterior.   
2. Actes fallers passats. 
3. Informe de Presidència. 
4. Votació proposada data Exaltació *FFMM *FJFS 2025. 
5. Pressupostos *FJFS 2024-2025.  
6. Calendari Presentacions Falles 2024-2025.  

 7. Precs i Preguntes 
  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

PRESIDENT EXECUTIU 
Hugo Morte Lorente 

 

SECRETÀRIA GENERAL  

Mar Bruno Rubio  

 

REPRESENTANTS DE JUNTA 

DIRECTIVA 

Antonio José Fresno  

Rosana Muñoz Camacho 
Ángeles Alós García 

Patrick Salvador Peris 

Sonia Urueña Pariente 
Isaac Mas Prades 

Marian Romero Torres 

Vicente Cuenca 
Belén Navas  

Alicia Alcaide 

Pedro Pérez Requena 
Lidia Rovira Martín 

 

 
COMISIONS PRESENTS : 
02.- LA PALMERETA 
03.- EDUARDO MERELLO   
04.- CHURRUCA-HISPANIDAD   
05.- SANTA ANNA 
06.-  LA VILA                          
08.- SANT FRANCESC          
09.- LA MARINA                
10.- LUIS CENDOYA    
11.- AVDA DOCTOR PALOS          
12.- EL REMEI   
15.- TEODORO LLORENTE      
17.- EL MOCADOR 
18.- EL PALLETER 
19.- EL ROMANO             
20.- LA PALMERA 
22.- GILET                   
24.- LA VICTORIA 
26.- PLAZA IBÉRICA     
29.- EL MERCAT                      
31.- EL TABALET    
32.- AVINGUDA 
33.- EL TRONAOR                           
34.- PLAZA MARE NOSTRUM   
35.- PLAZA DEL SOL               
37.- PLAZA RODRIGO 
38.- BALADRE     
39.- VILA DE FAURA            
41.- AVDA. 3 DE ABRIL        
44.- NOU MONTIBER 
45.- ELS VENTS    
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1. APROVACIÓ, SI ESCAU, DE L'ACTA ANTERIOR: 
 
Acta aprovada.  
 
2. ACTES FALLERS PASSATS:  
 
Elecciò FFMM 2025 sense incidències ; Hugo dona l'enhorabona a les FFMM triades: Julia Palanca 
i Benito i Teresa Aparacio i Matallín i les gràcies a la resta de candidates presentades.  
 
Gràcies a la Falla Eduardo Merello per la invitació a la ”Creu de Maig” i les atencions rebudes a les 
FFMM de FJFS.  
 
S'informa que s'estan  realitzant una ronda d'entrevistes per diferents ràdios i televisions per a 
difondre les falles del Camp de Morvedre.  
 
Es va assistir a la primera “trobada educativa” que organitze el l’Ajunt. de Sagunt.  
 
Miguel (Falla el Romano) informa que, quan es realitzen actes en llocs privats seria recomanable 
que sempre hi haja un lloc reservat per a representants perquè cap FM es puga quedar fora.  
 
Hugo li indica que en la elecció de les FFMM el control d'aforament estava limitat i que en en els 
pròxims actes si que s'ha previst així per part de Protocol i que així serà.  
 
Miguel (Falla el Romano ) també comenta que els membres de Federació que van acompanyar al 
jurat en les jornades de l’elecció de les FFMM de FJFS, que sota la seua opinió, no deurien eixir en 
les fotografies ja que una Regidor va fer una foto on exien els membres del jurats, les candidates 
i els tres membres de FJFS, i no ho veu apropiat. 
 
Per al·lusions, Lidia Rovira (secretària d'actes), membre de Federació que acompanye al jurat, 
matisa que, en la part de l'elecció quan es va realitzar la visita al Castell, es van realitzar moltes 
fotos i que, excepte en un parell de fotos que, li ho solitaren els propis membres del jurat, no 
apareixen en cap altra. Que va ser a nivell personal un membre del jurat que va pujar aquesta foto 
a RRSS i que en cap cas es pot malinterpetar, ja que a la foto estaven les cinc candidates.  
Miguel considera que eixa foto no degué compartir-se en les RRSS de FJFS per part de l’equip de 
Comunicació i considera que es deurien filtrar eixe tipus d'actes.  
 
Per a actes successius demana organització, ja que a l'hora si es fes de foto oficial a casa de la 
FMM triada considera que no havia organització per a la foto grupal, Hugo li diu que es pren nota 
per al pròxim any.  
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3. INFORME DE PRESIDÈNCIA 
 
El President Hugo Morte, informa de les diferents reunions que s'han mantingut amb diverses 
regidories i, fins i tot, amb la Generalitat Valenciana definint com col·laboraran; Tot i això, amb 
l'objectiu d'aconseguir nous convenis per a sufragar despeses dels diferents actes i activitats que 
es van a desenvolupar durant l'any, per a dotar-los de major contingut i rellevància. 
 
De moment, en Trobades/Paelles que es realitzaren de manera conjunta el 14 de setembre, 
cultura prepara temes d'infantils amb cap cost o despesa zero. I eixa politica és la que es té  
intenció de treballar.  
 
VP d'Esports Rosana: Informa que el 28 de juny a les 19,30h serà la Jornada inaugural de Jocs de 
taula en el casal de la FMI de FJFS (Falla La Marina) 
 
VP Igualtat i diversitat (Ángeles Alós) informa que s'ha preparat un col·loqui el dia 28 de juny a les 
20,30 h en l'amfiteatre del “Triángulo Umbral” pel dia de l'Orgull.  
 
Sonia Urueña, departament Jurídic, comenta que s'ha modificat el document de consentiment de 
grabació. S'ha matisat perquè exclusivament les gravacions només s’utlitzaran per a la realització 
d'actes i que el que es pot difondre son les actes i l’autorització d’una fotografia de les reunions.  
 
Miguel comenta que seria convenient que si es graven altres reunions de cultura, esports,etc… se 
signe igualment; Hugo està d'acord pel que es realitzarà així. 
 
Hugo informa de dates de pròxims actes aprovats en les diferents meses de treball: 
 
De l'1 al 9 setembre  Viatge a Cecina.  
14 de setembre: Paelles i Trobades.  
28 i 29   Play backs  
 
11 de Juliol s'anirà a Cecina al nomenament de la Padrina i el Alfiere; és la primera vegada que 
l'FM de FJFS assisteix a aquest acte; s'informa que Federació només es fa càrrec del vol de la FM, 
la resta d'assistents s'abona el seu vol. 
 
Cecina es fa càrrec de l'hostalatge i la manutenció.  
 
S'informa que es tanca el termini de les candidates a CCHH de FJFS i es procedeix a la lectura de 
les quals la comprondran:  
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Cort d'Honor de la Fallera Major Infantil de FJFS 2025:  
 
Irene Rodríguez Ortiz, de l'A. C. Falla Luis Cendoya; 
Elena Marco Herranz, de l'A. C. Falla Avinguda 3 d'abril Vall d'Albaida 
Lucía Segòvia Estada, de l'A. C. Falla El Remei 
Naiara Sanchís Muñoz, de l'A. C. Falla Vila de Faura 
Alejandra Diago Gargallo, de l'A. C. Falla La Marina  
Alejandra Valera i Llorens, de l'A. C. Falla La Marina. 
 
Cort d'Honor de la Fallera Major de FJFS 2025: 
  
Zoe Rubio Mellado, de l'A. C. Falla Luis Cendoya 
Marta Pomer Cañizares, de l'A. C. Falla La Victòria 
Cristina Estada Picó, de l'A. C. Falla El Remei 
Elba Martín Cosín, de l'A. C. Falla Eduardo Merello  
Vanesa Gutiérrez Giner, de l'A. C. Falla La Victòria  
Arantxa Gil Pérez de l'A. C. Falla Luis Cendoya. 
 
 
VP Protocol María Viñals, informa que després de tancar el termini, les indumentaristes oficials 
després d'estudiar les propostes:  per a la CCHH Infantil  i FMI van ser Segles Indumentaira i el 
Vestidor Faller, i per a CCHH Major i FM Nines de Cotó, Segles i Lledó. 
 
Les triades són Segles per a CCHH i FMI i per a CCHH major i FM Nines de Cotó.  
 
Per a l'adjudicació, no sols ha sigut determinant el preu, sinó la trajectòria, la formació de les caps 
de taller, els proveïdors amb els quals treballen, etc… i els terminis s'indica que tot està en el 
portal de transparència de Federació. 
 
Els pressupostos es poden veure de manera individual si algú té interés a fer-ho.  
 
Miguel (El Romano) diu que aquest tema hauria que solucionar-se, ja que uns diners que aporta 
l'Aj. de Sagunt se'n vaja a València. Proposa asseure's amb els indumentaristes de Sagunt per a 
veure de que manera es podria fer perquè els diners es quedaren en la localitat.  
 
Hugo diu que la intenció és que el màxims diners es queden en la localitat, però que en aquesta 
ocassió no ha sigut possible, però que és la iintenció va en aquesta eixa línia. 
 
David (Mare Nostrum) pregunta si havia algú indumentarista de Sagunt i se l'informa que Lledó si 
ha presentat proposta.  
 
María Viñals (VP) comenta el protocol a seguir tant per a la nominació com per a l'acte de           
comiat i dels horaris; Així mateix, informa dels llocs reservats per als diferents representants. 
 
Isaac Más (VP) demana que, per favor, es complisquen els temps i que els mails envien la 
documentació sol.licitada. Informa com es procedirà per a entrar al restaurant a través d'unes 
polseres per al control de les persones assistents.  
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Informa que el Vi d'Honor de la proclamació serà en el Caliza i FJFS convida a sis comensals per 
falla i que es pot ampliar a quatre més a 15 €/persona.  
 
4. VOTACIÓ PROPOSADA DATA EXALTACIÓ FFMM FJFS 2025. 
 
Vots en contra: 1 
Abstencions: 0 
A favor: 29 
 
S'aprova el canvi de data de l'exaltació de les FFMM al Castell de Sagunt.  
Es realitzarà el dissabte 21 de setembre.  
L'hora està per determinar, es remena les 20.00-21.00 h. 
Adrián (Plaza Ibérica) comenta que si es té en compte en eixes hores als infantils; Hugo l'informa 
que la exaltació durarà 3 hores i que es prefereix això a les situacions com a defalliments, o 
desmais, que es van succeir l'any passat.  
 
Hugo recorda que amb aquest canvi les dates de setembre ja estan completes; Fran (Churruca) 
pregunta si les Trobades es realitzaran en el mateix lloc que les paelles; Hugo comenta que sí, que 
tot es realitzarà el mateix dia però que és la mesa de cultura i que la idea és que siga jornada de 
convivència per a tots els públics.  
 
Hugo comenta que tinguen en conte  les dates de Mig Any, Pre Falles, etc… se les passen per a 
poder parlar amb la Regidora; Vicent (San Frances) l'informa que per al Mig Any han parlat de 
dues dates: 31 d'agost i 7 de setembre (les dues dates) amb marge d'horari fins a les 3 del matí.  
 
Prefalles es proposa 8 de Març amb el mateix marge d'horari fins a les 3 de la matinada.  
 
 
 
5. PRESSUPOSTOS FJFS 2024-2025 
 
Alicia Alcaide (Tesorera) comença i demana disculpes per haver-ho de que enviar dues vegades 
perquè habia un error en una de les partides. haver enviat dues vegades el pressupost per una 
errada en les partides. 
 
Hi ha menys diners que l'any passat ja que ens han llevat una subvenció de 3.000 € i la resta s'han 
basat l'any passat. 
 
La subvenció és la mateixa de l’Ajunt. de Sagunt és de 102.000 €, més les aportacions de les 
diferents comissions que si que estan incloses, incloent els menjars i sopars que s'abonen i que 
després es descomptaran.  
 
Per a indumentaristes enguany s'aporten 9.000 € perquè s'ha inclòs el  “ahuecador”.  
En la partida d'indumentàries de FFMM de FJFS s'inclouen els ingressos atípics que pot assolir 
laFedereració (entrades de Play-Backs, barres, etc…) que és la manera de subvencionar la 
indumentària de les FFMM. 
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Les partides de publicacions i premis s'han incrementat, ja què s'estan  negociant diferents 
col·laboracions per a obtindre mes diners.  
 
Hi ha una colaboració en espècie de l’Ajunt. de Sagunt que són les teles dels vestits de les FFMM, 
els mantons, l'orquestra de la Crida, etc…  
 
Hugo informa que en la partida d'ingrés de les comissions a Federació no hi ha proposta de pujada 
de quota, es manté l'actual.  
 
Quant a Despeses, Alicia informa que es mantenen la majoria, disminuint el pressupost en flors ja 
que cal augmentar altres com a autobusos.  
 
La partida d'agermanament redueix també el pressupost, el cost del cotxe de lloguer per a Cecina 
no serà aquest any costejat per Federació, així com quan la delegació ve la setmana fallera, s'ha 
reduït el cost del sopar de comiat i de les activitats durant aquesta setmana. 
 
En els sopars/menjar, orquestra Crida, etc… es queda reflectida tant les entrades com les eixides 
del cost.  
 
Per a la exaltació es realitzarà un sondeig per a saber aproximadament les persones que es 
vestiran de faller@s per a saber els autobusos que s'utilitzaran.  
 
De la Crida s'han disminuït la partida d'autobusos en canviar el format de l'acte.  
 
Fran (Churruca) comenta que si no hi ha lliurament de recompenses igual no és necessàri el 
muntatge de tarima, al que Hugo comenta que es pren nota perquè són 1.000 € que és possible 
que es puga estalviar. 
 
En la setmana fallera, el mes considerable és l'augment del cost dels autobusos. 
De Secretaria, s'ha pressupuestat 2.000 € per si el servidor  per si s’haguera de canviar.  
 
En quant a la partida de la pàgina web, hi ha pressupostat 2.500 € per a realitzar un portal per a 
aglutinar tota la informació que qualsevol  faller@ puga consultar i realitzar els màxims tràmits 
possibles perquè que tinguem la Secretaria Virtual. 
 
Nathalie (Teodoro Llorente) indica que al final tot el tema de les subvencions cal parar a les pàgs 
corresponents; Hugo li comenta és que tracta és d'agrupar tot i que la informació i els links 
d'enllaç, encara que tot dependrà del cost que supose. 
 
Héctor (Luis Cendoya) informa que per a la Crida encara que no es vaja vestits de fallers, es podria 
posar servei d'autobusos per al trasllat de faller@s; es valorarà també el bus de nit.  
 
Miguel (Falla el Romano) comenta que perquè les factures de tema informàtic entren dins del 
conveni, han de ser en concepte de manteniment o preparació, no com a noves adquisicions. 
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Miguel (Santa Anna) comenta que si la Crida i la seua orquestra es realitzarà en els sectors 1 i 2, 
els sectors 3 i 4 s'han de desplaçar i que si finalment es faran Trobades/Paelles en nucli del Port, 
es podria considerar realitzar l'orquestra de la Crida en els sectors 3 i 4. 
 
Hugo li comenta que també es tracta del que es decidisca en mesa, però que cal tindre en compte 
les infraestructures i el suport dels Ajuntaments. 
 
Es comenta que, encara que la mesa de cultura decideix la ubicaciò de les Paelles, quan hi ha 
hagut un problema és la mesa de presidents és la que l'ha solucionat; Hugo li trasllada a Miguel 
(Santa Anna) que el seu delegat de Cultura l'expose en la seua mesa per a que el tinguen en 
compte. 
 
Alicia comenta que la partida de Bandes i Faixins s'ha reduït el cost (13€ i 9€ respectivament). 
 
S'ha incrementat la partida de Recompenses i dins d'aquesta partida, les agulles de la cort, Fran 
comenta que les paga l'Ajto.; Hugo comenta que s'acaben de pagar tant les d'enguany com les de 
l'any passat.  
 
María Viñals (VP) comenta que el departament de Festes li va dir que ells no es feien càrrec i per 
això les haviem abonat com a Federació.  
 
Miguel (El Romà) informa que les paga Alcaldía, per la qual cosa Hugo informa que reclamarà 
aquest pagament ja que sempre els havien dit que anaven a càrrec de Federació.  
 
Alicia informa que el Menjar de San José, que s'abonava als membres de Federació, enguany s'ha 
eliminat eixa despesa.  
 
En el dia de les Paelles, les taules i les cadires encara que no apareguen, estan incloses i igual que 
l'any anterior, i després de la reunió s'enviarà el pressupost amb aquesta moficiació que no sortia 
reflectit. 
 
Encara que estiga pressupostada l'Orquestra, s'intentarà negociar-la amb els diferents Ajunts. 
Sagunt, Gilet… es tenen en compte totes les opcions per part de la mesa de cultura.  
 
S'ha inclòs l'àrea social, la traductora del llenguatge de signes, que té un cost de 350 €.  
 
L'acte de recompenses que és nou s'ha pressupostat i la gala d'esports (que es vol separar de 
l'acte de cultura, prèvia aprobació de les meses corresponents), per la qual cosa també s'ha 
pressupostat. 
 
Alicia informa que l'objectiu és incrementar el romanent que es diminuyó l'any passat, s'està 
negociant el màxim amb empreses per a aconseguir col·laboracions.  
 
Vicent (San Francés) comenta que el romanent existent cal conservar-lo per a poder treballar i 
tindre eixe marge. 
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Hugo incideix sobre la cuestió del romanent: es mantindrà i l'objectiu és recuperar els 4.000€ de 
la disminució del mateix de l'any passat. 
 
El pressupost es votarà en 15 dies.  
 
6. CALENDARI PRESENTACIONS FALLES 2024-2025. 
 
 
La casa de cultura de Port està ja adjudicada però a Sagunt s'està esperant que ens confirmen en 
unes tres setmanes.  
 
Nathalie pregunta si es pot demanar ja de manera individual al que Hugo li indica que l'informarà 
quan tinga la informació. 
 
7. PRECS I PREGUNTES 
 
Natalie (Teodoro Llorente) comenta que li ha semblat molt bona iniciativa la nova pàg. en RRSS 
de les FFMM de 2025 però cal tindre en consideració que encara tenim a les FFMM de 2024, per 
la qual cosa considera que hauria d’haver tingut en consideració les actuals.  
 
Miguel (El Romano) comenta el mateix amb les fotos de quan van realitzar la visites a les 
indumentaristes.  
 
Sergio (La Victòria) comenta que vol canviar la data de la seua presentació a l'1 de novembre; 
Hugo li ajorna a consultar-ho amb Chelo Tarazona per a poder confirmar-ho.  
 
Fran (Churruca) informa que el tema de la nova imatge de RRSS de Federació, ho va parlar 
directament amb Hugo que si podia redactar un escrit perquè tots els presidents pogueren 
explicar en la seua falla que ha sigut un tema decidit per Federació, que no té a veure res amb els 
presidents, ja que que dins de les comissions pregunten si ha sigut votat pels presidents; 
David (Mare Nostrum), explica que la pregunta en general de les comissions és “qui ho ha votat, 
qui ho ha pagat, el cost d'aquest…. “ 
 
Hugo explica que no té cost i que és el que pretén és adaptar, actualitzar i renovar la imatge de 
Federació a les RRSS; i el que es pretén és crear un impacte; Marian Romero (Comunicació) 
informa de l'impacte del perfil de RRSS en els últims 15 dies:  
 
- Instagram: increment de 350 seguidors 
- Nou perfil de FFMM: 564 seguidors 
- Han visitat les RRSS : 17.900 persones  
- Facebook la interacció ha sigut del 281% (*ultimos 21 dies). 
 
Marian Romero (Comunicació ) que les RRSS és la nostra imatge en l'exterior, per la qual cosa 
debia ser atractiva i actualitzada, i per a això es necessita noves tecnologies i això no es podia 
aconseguir amb l'escut.  
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El sentiment i l'entitat és la mateixa, l'escut és el que és i no s'ha tocat; l’Ajunt. de Sagunt., 
Diputació, etc.. per a comunicació han adaptat la seua imatge, l'objectiu és aconseguir que cada 
vegada més tindre nous seguidors i sinó fem les RRSS atractives ens quedem arrere i no generem 
interés.  
 
Miguel (El Romano) pregunta per si Claudia Ramón és membre d'executiva; Hugo li aclareix que 
no, que és assessora externa, que el Reglament ho permet i que en la presentació apareix com a 
tal.  
Sonia Urueña (Departament Jurídic) informa que es va revisar en el seu moment i que en l'article 
15 del Reglament que la junta directiva es compon entre altres membres d'assessors; l'única 
limitació seria si perceberen retribució econòmica que no és el cas.  
 
Héctor (Luis Cendoya) informa que caldria haver explicat d'una altra manera el tema de l'escut, ja 
que s'hauria d'haver explicat prèviament i no deixar tant de temps per a les interpretacions.  
Considera que les dades que s'han dada no són realistes i que l'estudi haurà de fer-se a un any 
vista i que l'explicació que s'ha donat, es podria explicar en *RRSS igual que s'han fet amb altres 
comunicacions i és una forma que els presidents no hagen de donar explicacions en les seues 
falles. 
  
Hugo comenta que al no ser canvi d'escut, no pensava que anara a ser tan rellevant amb tanta 
controvèrsia, i que també, hem rebut l'enhorabona per moltes persones, però si que considera 
que fer un post explicatiu es valorarà perquè pot ser ben rebut. Agraeix a Héctor la seua aportació. 
 
S'alça la sessió a les 21.40 hores en lloc i data indicats en l'encapçalament d'aquesta acta. 
 
 
ORDRE DEL DIA PRÒXIMA REUNIÓ 18 DE JUNY : 
 
1- Lectura i aprovació acta anterior 

2- Actes fallers passats  

3- Informe presidència  
4- Votació pressupost FJFS 2025 
5- Sopar gal  
6- Precs i preguntes 
 
 
 
 
Lidia Rovira  
Secretària d'actes 
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